



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INTERMEDIATE PETROCHEMICALS INDUSTRIES CO. LTD. Date: 30-01-2021 01:37:17 PM Subject: Disclosure of committees emanating from board of d</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعة البتروكيمياوية الوسيطة التاريخ: 2021-01-30 01:37:17 PM الموضوع: الافصاح عن تشكيل اللجان المنبثقة عن قرارات مجلس ال</p>
<p>Securities Commission Amman Stock Exchange Subject: Restructuring the committees emanating from the company's board of directors. We hope knowing that on 01.26.2021 Board of Directors of the company met its session No. 1/2021 and it was re- formation of committees of the Board of Directors The Audit Committee * Mr. Mahmoud Mohamed Samour / Chairman of the Committee Mr. Abdul Hafeez Ahmad Al-Aljouni / member Dr. Muhammad Ibrahim Theeb / member : The Nominations and Remuneration Committee * Mr. Abdul Hafeez Ahmad Al-Ajlouni / Chairman of the Committee Dr. Muhammad Tawfiq Amr / member Mr. Mahmoud Mohamed Samour / Member Governance Committee * Dr. Muhammad Tawfiq Amr / Chairman of the committee Mr. Abdul Hafeez Ahmad Al-Ajlouni / member Dr. Muhammad Ibrahim Theeb / member The Risk Management Committee * Dr. Muhammad Tawfiq Amr / Chairman of the committee Dr. Tayseer Moussa Amer / member Mr. Mahmoud Mohamed Samour / Member</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين ... السادة بورصة عمان المحترمين ,, تحية وبعد ,, الموضوع : اعادة تشكيل اللجان المنبثقة من مجلس ادارة الشركة . نرجو العلم انه بتاريخ 2021/01/26 اجتمع مجلس ادارة الشركة بجلسته رقم 2021/1 , وعليه تم اعادة تشكيل اللجان المنبثقة من مجلس الادارة كما يلي : أولاً: لجنة التدقيق - السيد محمود محمد سمور / رئيس اللجنة - السيد عبدالحفيظ احمد العجلوني / عضو اللجنة - الدكتور محمد ابراهيم ذيب/ عضو اللجنة ثانياً: لجنة الترشيحات والمكافآت - السيد عبدالحفيظ احمد العجلوني / رئيس اللجنة - الدكتور محمد توفيق عمرو / عضو اللجنة - السيد محمود محمد سمور /عضو اللجنة ثالثاً: لجنة الحوكمة - الدكتور محمد توفيق عمرو / رئيس اللجنة - السيد عبدالحفيظ احمد العجلوني / عضو اللجنة - الدكتور محمد ابراهيم ذيب / عضو اللجنة رابعاً: لجنة ادارة المخاطر - الدكتور محمد توفيق عمرو / رئيس اللجنة - الدكتور تيسير موسى عامر / عضو اللجنة - السيد محمود محمد سمور / عضو اللجنة وتفضلوا بقبول فائق الاحترام *** ضابط الارتباط منار اكبارية</p>
26-01-2021	26-01-2021
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Manar Ekbarieh Position: Secretary</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Manar Ekbarieh المنصب: سكرتيرة</p>